
中国(北京)国际海外置业投资移民展 参展申请表
	申请单位（公司名）
Applicant（Company）
	 	

	联系地址 Address
	

	联系人 Contacts
Contact Person联系电话Office Tel
	
	联系手机 Mobile
	

	联系邮箱 Email
	
	联系电话 Tel
	

	申 请 展 位
Booths Applied
	□展位号  Booth No                 □面积          sqm  
□光地 Raw Space                 □标准展位Standard Booth

	参展项目基本信息
Exhibit Project Information
	□项目名称  Exhibit Project：_____________________________
□项目所属国家 Country：_____________________________
□项目网站 Website: _____________________________________________

	申请方确认
[bookmark: OLE_LINK3][bookmark: OLE_LINK4]Confirmation from the applicant

	□我单位申请参加2014中国(北京)国际海外置业移民及投资理财展，并且承诺本单位的项目符合附件一《参展承诺书》  的条款。 
We would like to apply for participation in China（Beijing） International Overseas Property & Investment Immigration Show 2014 , and fully agree with the terms & conditions of Statement of Undertaking.

	
	
□参展申请单位（盖章）：                □主办单位（盖章）：
Applicant Signature (Stamp):              Organizer Signature (Stamp): 


日期Date : _______  ______(M/D/Y)      日期Date : _______________(M/D/Y)


China（Beijing）International Overseas Property & Investment Immigration Show Application Form
                                       
（以上信息皆为必填项 fill all item necessarily）
	参展承诺书 Statement of Undertaking

北京海外置业移民投资理财展会主办方：
作为本届海外置业移民投资理财展会（以下简称置业展）的参展方，本公司在此郑重承诺：本公司将依法依规参加本届置业展，保证在展会上发布的投资移民活动的项目内容是真实有效的, 在符合中华人民共和国相关法律法规的前提下开展投资移民活动，保证投资移民活动信息的真实性和有效性，保证在展会中发布的信息不发生误导观众的情况。如由本公司行为所引起的纠纷，本公司将承担一切法律和经济责任。

[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2]As the participator of China(Beijing) International Overseas Property & Investment Immigration Show 2014(Hereinafter referred to as “the exhibition”) Hereinafter, statements are undertaken as follow: 
We shall participate the exhibition in accordance with laws, and make a strict verification on any overseas investment and immigration projects. The overseas investment and immigration projects promotion shall at the premise of full comply with the laws and regulations of the People’s Republic of China, ensure the truth and reliability of the information, put an end to any dispute cause by release misleading information.  
Shall there be in any in violation with the above statements, we shall be subject to full responsibility for the liabilities as governed. 

承诺方 Undertaker：                             

签字 盖章  Signature Seal：

日期 Date：    年    月    日




附件一：
Address: Room.621,Tower 2,Guanghua Chang’an Building 7 Jianguo Men Nei Avenue,Dongcheng District,Beijing, PRC 
         北京市东城区建国门内大街7号 光华长安大厦2座621室
Tel: +86-13801087331
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